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”Tak Sønderho!” 
 
”Tak for den helt unikke måde at forene fortid, nutid og fremtid på. Det er ganske 
enestående at opleve et lokalsamfund som dette holde fest og ikke mindst holde fast i 
både traditioner, sange, danse og musik. det vidner om et stærkt fællesskab og en stærk 
arv.” 
 
”Lørdag aften oplevede jeg dansegulvet i forsamlingshuset i Sønderho være fyldt med 
unge mennesker, der bare dansede løs til den specielle musik og danseform, der er 
kendetegnet for Sønderho, og det samme gentog sig søndag på selve festdagen. Det er så 
vigtigt, at vi bevarer traditionerne og giver dem videre til de næste generationer, og det 
er virkelig det, jeg oplever her. Børn og unge lader de gamle traditioner leve videre.” 
 
”Jeg synes, vi i Danmark har et stærkt fællesskab, og en af de allerstærkeste værdier, vi 
har, er tillid. Både borgerne imellem og mellem borgerne og samfundet. Det er helt 
nødvendigt med små, stærke og velfungerende samfund i det store samfund, og i den 
sammenhæng synes jeg, at Sønderho er et pragteksempel” 
 
”Jeg må sige, at det er et smittende sted at være, og det har været rigtig dejligt. Jeg har 
også besøgt Viggo Kampmanns hjem, hvor der jo nok er truffet nogle vigtige beslutninger 
i tidens løb. Det er jeg glad for, at jeg nåede.” 
 
”Jeg tør næsten godt love, at jeg kommer til Sønderho igen, hvis det kan lade sig gøre.” 
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